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Inledning
Detta dokument beskriver verksamhetsberättelsen för föreningen
energisystemteknologerna år 2023 som bedrevs i styrelsens regi.
Föreningens styrelse har arbetat e�er dokumentet verksamhetsplan 2023,
med reservation för fler aktiviteter som planerats utifrån önskemål och
eller förslag från föreningens medlemmar.

Sy�e och mål med föreningen
energisystemteknologerna
Föreningen energisystemteknologerna, FET, är en organisation vars sy�e
är att främja studietiden för de studerande på civilingenjörsprogrammet i
energisystem vid Uppsala universitet och Sveriges lantbruksuniversitet.

Föreningens huvudsakliga mål är att representera sektionen
civilingenjörsprogrammet i energisystem inom Uppsala teknolog- och
naturvetarkår, UTN. För att få representera en sektion måste föreningen
följa direktiv från kåren, vilka beskrivs i dokumentet arbetsordningen för
sektioner framtagen av Uppsala teknolog- och naturvetarkår:s
fullmäktige.

Arbetsordningen kan sammanfattas som att föreningen ska skapa
gemenskap bland studenterna på programmet, bevaka studenternas
intressen inom utbildning-, arbetslivs-, studiesociala och internationella
frågor. Föreningen åtar sig även att ställa upp med representanter i kårens
utskott och fullmäktige.

Organisation

Stadgar
Föreningen bedrivs som en ideell studentförening. Föreningens sy�e och
dess styrdokument finns dokumenterat i föreningens stadgar. Stadgarna
finns tillgängligt för medlemmarna och medlemmarna äger rätt att
påverka stadgarna under föreningens stormöten.

Medlemmar
Samtliga studenter vid civilingenjörsprogrammet i energisystem vid UU
och SLU har möjlighet att bli medlemmar i föreningen. Medlemskap



inleds genom ansökan och genom att betala årsavgi�en, som på
stormötet HT23 fastslogs till 0 kr.

Styrelsen
Styrelsen år 2023 bestod av 11 ledamöter.

Styrelsens arbetsfördelning mellan 2023-01-01 och 2023-06-04 var
följande:

Ordförande: Anna Johansson
Vice ordförande tillika ekonomiskt ansvarig: Sebastian Granath Wendt
Studierådsordförande: Isac Andersson
Klubbmästare (två ledamöter): Tilda Mårtensson och William Ernlund
Studiesocialt ansvarig: Fredrik SJödén
Idrottsansvarig: Markus Fransson
Internationellt ansvarig: Matilda Kylberg
Näringslivsansvarig: Felix Ranestål
Informationsansvarig: Line Altzén

Styrelsens arbetsfördelning mellan 2023-06-04 och 2023-12-31 var
följande:

Ordförande: Anna Johansson
Vice ordförande tillika ekonomiskt ansvarig: Sebastian Granath Wendt
Studierådsordförande: Isac Andersson
Klubbmästare (två ledamöter): Tilda Mårtensson och Line Altzén
Studiesocialt ansvarig: Fredrik SJödén
Idrottsansvarig: Elias Strindlund
Internationellt ansvarig: Emma Thorman
Näringslivsansvarig: August Engqvist
Informationsansvarig: Agnes Holmlund

Styrelsemöten
Styrelsen sammanträdde en gång i veckan, med reservation för de gånger
styrelsen gemensamt kom överens om att ett möte inte är passande på
grund av exempelvis lov eller tentaperioder. Ordinarie mötestid var 12:15
- 13:00 på onsdagar men vissa avvikelser förekom. Inför varje
styrelsemöte skickade ordförande ut kallelse med bifogad dagordning.
Under mötena fördes protokoll som sedan justerades av framröstad
justerare. Utöver styrelsemötena anordnade styrelsen teambuildings med
sy�e att främja gemenskapen inom styrelsen.



Stormöten
Under verksamhetsåret 2023 anordnades två stormöten, ett under
vårterminen och ett under höstterminen. Vårterminens stormöte ägde
rum 2023-05-09 och höstterminens stormöte ägde rum 2023-11-21.

Under vårens stormöte lämnades tre propositioner in, varav en angående
ändring i stadgan. Möteshandlingar samt beslut finns att tillgå på
hemsidan.

Under höstens stormöte lämnades inga nya propositioner in men i
enlighet med 8 kap. 2§ togs även propositionen angående ändring i
stadgan upp på höstens stormöte. Möteshandlingar samt beslut finns att
tillgå på hemsidan.

Föreningspolicy

Inom FET finns sju olika policys för miljöarbete, föreningens ekonomiska
verksamhet, ES - engagerarmärken, engagerad inom FET, GDPR,
ES-medalj och UTNs jämlikhetspolicy.

Under vårens stormöte beslutades det om att införa en ny policy i
föreningen; Avstängningspolicy.

Stadgeändringar
E�er stormötet HT23 har stadgan reviderats och uppdaterats enligt
beslut.

Verksamhet

Studiebevakning
Föreningens studiebevakning bedrivs av studierådsordförande vars
huvudsakliga uppgi� är att föra en dialog mellan studenterna på
energisystemprogrammet, studentkårerna på respektive universitet samt
dess programråd i alla frågor som rör utbildningen.

Vision och mål
Visionen för studiebevakningen var att verka för att programmet ska hålla
en god kvalitet samt upprätthålla en god kommunikation mellan
studenterna, föreläsare och programansvarig.



Arbete under året
Studieråd
Studierådsordförande har tillsammans med studiesocialt ansvarig
anordnat studieråd en gång varje termin. Dit har alla studenter ha�
möjlighet att komma för att tycka till om kurserna som är aktuella.
Tankar och funderingar som ly�s där tas sedan vidare direkt till
föreläsare eller till programrådet.

Programrådet
Programrådet är det högst beslutande organet inom programmet och
studierådsordförande är programmets representant där. Möten skedde
tre gånger per termin. Studierådsordförandens uppgi� har varit att
förmedla studenternas åsikter samt framföra vilka besluts som tagits.

Studentrepresentanter
Varje årskurs på programmet har två studentrepresentanter. Sy�et med
studentrepresentanter är att de för studenternas talan från alla årskurser.
Studierådsordförande har under året tillsammans med studiesocialt
ansvarig anordnat möten med programmet studentrepresentanter en
gång per period.

Kursutvärderingsmöten
Kursutvärderingsmöten är möten tillsammans med
studentrepresentanterna och programansvarig där kursutvärderingarna
sammanställs. Dessa skedde en gång per period.

Möten med utbildningsutskottet
Utbildningsutskottet är ett utskott i UTN med samtliga sektioners
studierådsordförande och två studiebevakare från UTN. Dessa möten
hålls tre gånger per termin. Kursutvärdering Battle anordnades en gång
varje termin, vilket är ett kursutvärderings event.

UWE - möten
UWE är möten med Ulls studentkår, W och ES. På dessa möten har
studiesocialt ansvarig och studierådsordförande medverkat från
respektive program. Mötenas sy�e var att diskutera frågor inom
studiebevakning och studiesociala frågor.

Övrigt arbete
Under året har även studiesocialt ansvarig samlat in nomineringarna samt
utsett vinnare till årets ES:are och årets ES:kurs, detta presenterades på
ES-gasquen. Under vårterminen tillsattes även mentorskapets
projektledare.



Studiesocialt

Styrelsens studiesocialt ansvarig har fungerat som en kontaktperson
mellan UTN:s studiesociala utskott och sektionen. Ombudet har arbetat
för att driva studierelaterade frågor som inte är direkt förknippade med
utbildningen. Ombudet har deltagit på styrelsemöten och möten med
UTN:s studiesociala utskott tillsammans med övriga sektioners ombud
samt möten med studentrepresentanterna en gång per period. Främsta
uppgi�en har varit att arbeta för en bra studiemiljö med jämställdhet och
likabehandling.

Vision och mål
Visionen som studiesocialt ansvarig agerar som länk mellan UTN:s
studiesociala utskott och sektionen, fokuserande på att främja en positiv
studiemiljö. Genom regelbundna möten och samarbete med andra
sektioners ombud strävar denne e�er jämställdhet och likabehandling.
Uppgi�er inkluderar att driva frågor kring studenthälsa, rättigheter och
studiemiljö, samt att förebygga problem genom sociala evenemang.
Studiesocialt ansvarige är tillgänglig för föreningens medlemmar för att
hantera studiesociala utmaningar, både anonymt och öppet.

Arbete under året
Det har bestått av utskottsmöten, där man blir informerad av vad som
händer inom kåren, fakulteten samt bland andra sektioner. Där har man
fört ES-sektionen talan och diskuterat de olika punkterna. Det har varit
tre stycken möten per termin. Året har även bestått av
studentrepresentantsmöten samt rekrytering av nya
studentrepresentanter, dessa möten har varit med studierådsordförande.
Mötena har varit regelbundna, en gång per period. Dessutom har
fortlöpande arbete med att förbättra den studiesociala miljön bedrivits.
Studiesocialt ansvarig har även gått en skyddsombudsutbildning hos
Uppsala universitet.

Sektionsrum
I år har sektionsrummet bedrivits som vanligt. Det har omorganiserats
med förvaring och liknande, annars har det varit fortlöpande arbete med
att städa sektionsrummet och fylla på kiosken.

Event
Under året har det arrangerats flera studiesociala event. Under
vårterminen var det två event som skedde, det första var en filmkväll där
det bjöds på snack och läsk som var i april. Det andra var blodomloppet i



Uppsala som var i Maj. Där kunde de som ville springa/gå anmäla sig för
den distans man ville delta i. Under höstterminen anordnades en syjunta
som var i november och sedan planerades den årliga julmiddagen som
var i december på Uthgård. Den arrangerades av styrelsen men
planerades av studiesocialt ansvarige med alumnansvarig och
studierådsordförande.

Utvärdering
Året har gått bra, det har inte varit några större problem med det
fortlöpande arbetet. Eventen har gått bra, där det har varit väldigt
uppskattad av de som har varit med på dem. Sektionsrummet har gått bra
under året, har fått in bra förslag från medlemmar om sektionsrummet.
De möten med studentrepresentanterna har varit bra och givande, de
stämmer även överens med utskottets möten som har varit under året.

Alumni
Alumnverksamheten i föreningen bedrivs av den alumnansvariga. Den
alumnansvariga arbetar för att främja kontakten mellan studerande vid
civilingenjörsprogrammet i energisystem och alumner av intresse.

Vision och mål

Visionen med alumnverksamheten var att främja kontakten mellan
studenter som går på civilingenjörsprogrammet i energisystem och
dess alumner. En god kontakt mellan studenter och alumner har i
sy�e att ge studenterna möjligheter till exempelvis
nätverksvidgande och värdefulla insikter i framtidens
arbetsmöjligheter och samtidigt ge alumner ett uppdaterat
perspektiv på ES-programmet.

Event

Alumnprogrammet
Anmälan till årets alumnprogram släpptes den 20: mars och
planerades att ha sin uppstart den 18:e april. Tyvärr blev
alumnprogram inställt på grund av få anmälningar.

Alumngasquen
Alumngasquen ägde rum den 24:e mars på Gotlands nation och
anmälan släpptes den 20:e februari. Få studenter deltog på
gasquen, men trots detta var eventet mycket uppskattat och kring



60 personer deltog. Gotlands nation har fortsatt vara en mycket
lämplig lokal för alumngasquen.

Overallförsäljning och overallinvigning
I år, mellan den 11:e och 16:e september, genomfördes en
gemensam overallinvigning för nästan alla
teknisk-naturvetenskapliga program på Uppsala universitet, där ES
alumnansvarig var huvudansvarig för Poängjakten. Dessvärre på
grund av förseningar i leveransen av overaller kunde inte ES delta i
den gemensamma invigningen. Overallförsäljningen hölls under
vecka 39 och till denna lyckades alumnansvarig få 15% rabatt på
overallerna som kompensation. I koordination med klubbmästarna
i sektionsföreningen Uppsala Datavetare, anordnades veckan
däre�er en gemensam overallinvigning för ES och DV.

Julmiddag
Den 10:e december anordnades den årliga ES-julmiddagen på
Uthgård i samarbete med studiesocialt ansvarig och
studierådsansvarig. Eventet var mycket uppskattat av deltagarna
och genom noga planering av mat blev biljettpriset i jämförelse
med tidigare år lågt utan att kompromissa med matens kvalitet.

Utvärdering

Året 2023 har varit ett år med några motgångar. Lågt intresse från
studenter för alumnprogrammet och alumngasquen kan vara ett
resultat av opassande datum eller bristande information, vilket är
någonting som behöver ses över i framtiden. Att lägga
beställningen för overaller mycket tidigare än andra sektioner
skulle även minimera risken för förseningar. Trots detta har årets
event varit uppskattade.

Internationellt arbete
Det internationella arbetet i föreningen bedrivs av den internationellt
ansvariga tillika sekreterare som ska arbeta för att främja kontakten
mellan studerande vid civilingenjörsprogrammet i energisystem i
Uppsala och personer eller aktiviteter med internationell koppling och av
intresse för studerande vid civilingenjörsprogrammet i energisystem i
Uppsala.



Vision och mål
Visionen med posten är att verka för ES-studenternas internationella
kontakter och möjligheter genom att se till att studenterna nås av relevant
information som gör att dessa möjligheter kan bli verklighet. Numera är
även ett mål för posten att föra anteckningar under de veckovisa
styrelsemötena samt under de stormöten som äger rum en gång per
termin.

Arbete under året
Under året har två informationstillfällen om utbytesstudier ägt rum, en
under vårterminen och en under höstterminen. Dessa gjordes i
samarbete med W-sektionens internationellt ansvariga och studenter från
båda programmen var välkomna till informationstillfället. Representanter
från både SLUs och UUs internationella enheter var på plats, samt en
representant från TekNat-fakulteten och studie- och yrkesvägledare från
både ES och W. Studenter från respektive program närvarade också för
att inspirera och berätta om sina upplevelser från att ha studerat
utomlands.

Relevant information och tips som rör utbytesstudier har publicerats
kontinuerligt i facebookgruppen “FETaste utbytet”. Några exempel är
APS-workshops, viktiga datum för olika ansökningsperioder och olika
inspirerande webbinarier. Internationellt ansvarig har också deltagit på
tre möten per termin med UTNs internationella utskott.

Under höstens stormöte togs beslutet att Internationellt ansvarig även ska
ansvara över att vara sekreterare på de veckovisa mötena samt på
stormöten. E�ersom beslutet togs under höstterminens stormöte har
inget stormötesprotokoll antecknats ännu, men under styrelsens
lunchmöten har anteckningar tagits under den senare delen av
höstterminen.

Utvärdering
Året har gått bra utan större problem. Intresset för informationskvällen
under höstterminen var högre än vårterminen, vilket var förväntat då
intresset för utbytesstudier är högre under vissa terminer. En nackdel
med infokvällen under hösten var att representanten från UU endast
kunde delta via zoom vilket försvårade kommunikationen något, men det
löste sig bra ändå. Inläggen i facebookgruppen har nått ut till många och
mötena med UTNs internationella utskott har varit givande.
Sekreterarrollen har även kommit igång bra.



Näringsliv
Den näringslivsansvariga arbetar med att marknadsföra
civilingenjörsprogrammet i energisystem mot både studenter och
företag.   Sy�et med arbetet är att främja kontakten mellan studenter och
näringsliv för att skapa en mer dynamisk och givande studietid för de
studerande vid programmet.

Vision och mål
Visionen är att underhålla kontakten mellan studenter och arbetslivet.
Även att dra in pengar till föreningen. För att genomföra denna vision har
olika mål och aktiviteter satts upp. Hålla i lunchföreläsningar och andra
event, tillsätta ES-veckans projektledare och marknadsföra företag via
föreningens sociala medier.

Arbete under året
Lunch och övriga företagsevent
Två lunchföreläsningar arrangerades under våren för att bidra till
erfarenhetsutbyte mellan studenter och företagsrepresentanter.
Inledandesteg har tagits för att organisera en egen arbetsmarknadsmässa
med elektroteknik. Detta för att underlätta för studenter att knyta
kontakter med relevanta arbetsgivare. Ett kommande studiebesök vid
Vattenfalls R&D-lab har planerats.

ES-veckan
Projektledaren för ES-veckan tillsattes och eventveckan genomfördes
lyckat.

Marknadsföring och sponsring
Marknadsföring av relevanta företag har genomförts via sociala medier.
Ett års gratis medlemskap på Kollin.io säkerställdes för sektionen, vilket
gav medlemmarna tillgång till deras studieplattsform som underlättar för
tentaplugg. Sponsringen för sektionens egna tygkassar ordnades.

Utskott
Näringslivsverket tillsattes för att effektivisera postens arbete och för att
hjälpa till med kommande arbetsmarknadsmässa.



Utvärdering
Utförandet av dessa aktiviteter har generellt sett gått som planerat. Det
som skulle kunna utvecklas till nästkommande verksamhetsår kan vara att
ha mer fokus på lunchföreläsningar och att tillsätta näringslivsverket i
början av postens arbete. På andra punkter har arbetet överträffat de satta
målen. Exempel på detta är andelen sponsring som har ordnats för
sektionen i olika former.

Sociala evenemang

Vision och mål
Visionen för året var att öka sammanhållningen på programmet och ge
de nya medlemmarna som började HT23 en bra möjlighet att komma in i
gemenskapen och lära känna äldre studenter: både från ES men även
andra program. Ett mål var även att öka gemenskapen mellan ES och
nadra sektioner genom sektionsöverskridande event. Detta planerades
göras genom blandade event där något förhoppningsvis passar alla, både
med enbart FETs medlemmar men också andra föreningar för studenter
vid Uppsala Universitet.

Arbete under året

Klubbverket
I januari 2023 tillsattes ett Klubbverk med 6 klubbverkare som har
avlastat Klubbmästarna i deras arbete. I december 2023 öppnades söket
för ett nytt Klubbverk som kommer tillsättas i januari 2024. Det gav
Klubbverket en total storlek på 8 personer inräknat två Klubbmästare.

Under året har en stor bredd av evenemang genomförst. Sammanräknat
över året har FET ha� event tillsammans med alla TD-sektioner samt den
Biomedicinska föreningen och psykologernas föreing Freud. Vilka event
som genomförst går att läsa om under rubriken Sociala evenemangmen
exempelvis fulsittningar, gasquer och pubrundor har anordnats av
Klubbmästarna med Klubbverket.

Sociala evenemang
Pubrundor
Årets pubrundor genomfördes på ett antal av Uppsalas studentnationer
och barer där Klubbmästarna fördelade föreningens anmälda
medlemmar i olika grupper. Varje grupp hade sedan minst två ansvariga
Klubbmästare eller Klubbverkare som såg till att schemat hölls samt att av
FET och nationerna uppsatta regler följdes. Under båda genomförda



pubrundor gick nations- och barbokningarna bra och de kunde
genomföras utan några problem.

Under 2023 har det arrangerats två pubrundor på varsin termin: the
ölympic gamES den 14/4 med tema ‘Olympiska spelen’ och melodifEStivalen
den 6/10 på höstterminen. Båda hölls på Uppsalas studentnationer samt
baren Shotluckan. De var båda väldigt uppskattade av FETs medlemmar
och de blandade grupperna biddrog till en ökad gemenskap mellan gamla
och nya studenter.

ES-Gasquen
ES-Gasquen hölls den 31/3 på Gästrik-Hälsninglands nation. Gasquen
hade 110 sittande som alla fick ta del av maten, underhållningen och
stämningen som erbjöds under kvällen. Sittningens tema var ‘rymden’
som var en del av allt från pynt och marknadsföring till de spex som
framfördes på plats. En stor andel av föreningens äldre studenter deltog
på gasquen och bordskartan bidrog till att alla fick lära känna nya
medlemmar.

Fulsittningar
Under året har sju så kallade ‘fulsittningar’ med sektionsklädsel anordnats
varav 4 under vårterminen och 3 under höstterminen. Den första, Que ES
STS?, hölls den 11/2 på Bridgens hus tillsammans med Q- och
STS-sektionen med tema “Día de los muertos”. Även den andra, fESt I
slottEt (tema “Disney”) med E- och I-sektionen den 3/3 hölls där. Under
vårterminen anordnades ytterligare två fulsittningar och även de på
Bridgens hus: SEXIT (tema “Las Vegas”) med X- och IT-sektionen den
14/4 samt jössES! BIOmber och morDVapen (tema “Murder mystery”) den
17/5 med DV-sektionen och Biomedicinska föreningen.

Under HT23 arrangerades ytterligare tre fulsittningar:Wicked witchES
(tema “Halloween) med W-sektionen den 4/11, rid mig som den dalahESt
(tema “EPA”) den 2/12 med enbart FETs medlemmar samt polareXprESsen
i aDVent (tema “julfilmer”) med X- och DV-sektionen den 15/12.

PsychoTech
Årets upplaga av den traditionsenliga gasquen PsychoTech anordnades den
12/5 på Västmanland-Dala nation tillsammans med Freud samt X-, STS-,
och F-sektionen. Sittningen hade tema ‘tidsresor’ och de 400 deltagarna
uppmanades ha en temaenlig detalj. Temat var även en stor del av pynt,
marknadsföring och underhållning. På grund av vissa problem från
nationens sida uppstod vissa förseningar i körschemat men i övrigt gick
sittningen bra och deltagande medlemmar var nöjda med arrangörernas
genomförande.



Daesquen
Gasquen Daesquen 2023 hölls på Stockholms nation tillsammans med H-,
DV-, IT-, och E-sektionen och gick av stapeln den 17/11. Temat var ‘magi’
och de 300 deltagarna hade enligt tradition en mask för ansiktet.
Sittningen genomfördes utan några problem från varken nationens eller
arrangörernas sida eller några oenligheter mellan dem. Det var en väldigt
uppskattad gasque med lyckad underhållning och tidsplanering.
Stockholms nation hälsade att de var väldigt nöjda med hur eventet
genomfördes och känslan var ömsesidig från arrangörernas sida! Ett stort
antal deltagare har uttryckt att de uppskattade gasquen väldigt mycket
och lärde känna personer från de övriga involverade sektionerna vilket
var väldigt lyckat.

Cykelsittning
Den 5/12 anordnades cykelsittningen Bongstyret 2023med tropiskt tema
och över 600 deltagare varav ES stod för ca 5%. Alla TD-sektioner samt
Biologiska Ämnesrådet var med och arrangerade vilket gav stor bredd
mellan de kringcyklande paren. Upplägget var sådant att två par åt förrätt
hos ett annat par. Sedan cyklade man vidare till varmrätt och sedan
e�errätt vilket innebär att man totalt fick träffa 6 stycken andra par. Man
lagar och serverar en av rätterna själv.

Ett problem som uppstod innan arrangemanget var att ett stort antal par
hoppade av samma dag som eventet vilket gjorde att rutterna behövde
läggas om manuellt vilket gav stor arbetsbörda för Klubbmästarna och en
liten försening i schemat. Utöver det gick eventet dock som planerat och
de flesta fick äta rätter med personer de inte kände sedan tidigare vilket
var målet för sittningen.

Beerpong
Den 15/9 arrangerades beerpong-turneringen fEStwEisse - chug IT på
Bridgens hus med IT- och E-sektionen. Temat var ‘Oktoberfest’ och även
sektionernas respektive idrottansvarig var involverad vilket ökade
gemenskapen mellan föreningarnas styrelsen och de olika posterna.

Eventet var väldigt uppskattat av FETs medlemmar då det var mycket
länge sedan sektionen anordnade en beerpong-turnering med andra
sektioner. Ett problem som uppstod var att det i vissa fall gick lång tid
mellan att ett lag spelade matcher, men det serverades enklare mat
undder hela kvällen och överlag var stämningen mycket god.

Krä�skivorna



Under TDB-Mottagningen anordnar alla TD-sektioner tillsammans
krä�skivor i ett tält på exersisfältet. Temat 2023 var ‘pool party’. I år hade
ES sin krä�skiva tillsammans med K-sektionen och gav de nya
medlemmarna en möjlighet att gå på sin första sittning. Eventet fick
mycket positiv respons från såväl nya som äldre studenter och det bjöds
på fördrink, både med och utan alkohol fanns som alternativ, samt
underhållning under kvällen. Över 120 av de sittande var ES-studenter.

Norreda
Resan till Norreda Stugby skedde på höstterminen mellan den 31/9 och
1/10. Eventet hade ca 45 deltagare som Klubbverket stod för mat och
aktiviteter. Byn hyrs via Uppsala studentkår och de flesta fick sängplats
men ett mindre antal hade egna madrasser med. De flesta cyklade dit i en
grupp ledd av två klubbverkare men vissa ordnade egen transport. Resten
av Klubbverket åkte bil dit i förväg för att förbereda lunch tills deltagarna
dök upp. Resan i sin helhet var väldigt uppskattad av deltagarna och
förflöt utan problem.

Öl-OL
Några dagar innan Valborg, den 27 mars, arrangerades för första gången
Öl-OL av Klubbverket. Alla teknologstudenter vid UU var inbjudna och
under tävlingen varvades kortare orienteringsslingor med konsumtion av
valfri dryck. De ca 30 deltagarna uppskattade eventet väldigt mycket.

Filmkväll
I samband med fulsittningen polareXprESsen i aDVent arrangerades en
filmkväll som visade jukfilmen ‘Polarexpressen’. Filmvisningen var öppen
för alla medlemmar i ES-, X- och DV-sektionen och hölls i Siegbahnsalen
i Ångströmslaboratoriet den 12/12. Det bjöds på pepparkakor och
deltagarna tyckte att det var mysigt med ett gemensamt event inför
sittningen.

Grillkväll
Under Mottagningen höll Klubbverket den 31/8 en grillkväll i parken vid
Flogsta låghus för de nya studenterna på ES-programmet. Klubbverket
förberedde grillar och aktiviteter och både faddrar och reccar
uppskattade en lite lugnare kväll under två annars intensiva veckor. Alla
medtog egen mat att grilla.

Maskot
Maskoten har synts i bland annat marknadsföring och underhållning.



Utvärdering
Överlag har året förflutit utan problem och alla genomförda event har
varit omtyckta av deltagande medlemmar. Det hade under framför allt
sittningar varit en fördel med en eller ett par till medlemmar i
Klubbverket men antalet medlemmar under 2023 var inget som störde
arbetet.

Idrottsverksamhet
Idrottsverksamheten bedrivs av idrottsansvarig. Sy�et är att främja idrott
och hälsa bland föreningens medlemmar.

Vision och mål
Visionen för året var att öka sammanhållningen på programmet och ge
alla medlemmar en bra möjlighet att idrotta, motionera och socialisera
med varandra. Ett mål var även att öka gemenskapen mellan ES och
andra sektioner genom sektionsöverskridande event. Detta planerades
göras genom Ångströmsmästerskapen men också andra typer av event,
både med enbart FETs medlemmar men också andra föreningar för
studenter vid Uppsala Universitet. Medlemskap i SAIF var också ett mål
för året.

Arbete under året

Träningsverket
I januari 2023 tillsattes ett Träningsverk med 7 träningsverkare som har
avlastat den idrottsanavarige i deras arbete. Det gav Träningsverket en
total storlek på 8 personer inräknat en idrottsansvarig. I september 2023
öppnades söket för ett nytt Träningsverk som tillsattes i Oktober 2023.
Det nya Träningsverket bestod av 7 träningsverkare och förväntas
fortsätta till sommaren 2024.

Under året har en stor bredd av evenemang genomförts. Sammanräknat
över året har FET ha� event tillsammans med alla TD-sektioner samt den
Biomedicinska föreningen. Vilka event som genomförts går att läsa om
under rubriken Träningar och Event.

SAIF
Under stormötet på våren röstade FET igenom att försöka gå med i SAIF
(Sveriges Akademiska IdrottsFörening). Det skulle innebära att idrotten
får mer pengar och möjlighet att söka bidrag för nystartade initiativ.
Tyvärr går processen långsamt och vi har ännu inte lyckats gå med men
det är på god väg.



Träningar
Under året har träningar genomförts varje vecka där det varit möjligt.
Aktiviteterna har varierat e�er säsong och vilken sport som varit näst på
tur i Ångströmsmästerskapen. Omröstningar har hållits i
Facebookgruppen FET IF för att undersöka vilka aktiviter som
medlemmarna är mest intresserade av och däre�er har aktiviteter valts.

Nytt för i år har också varit veckovisa scheman med de aktiviteter som
erbjuds för våra medlemmar. De har vanligtvis bestått av en träning på
bokad yta och en till två träningar som går att göra utan att boka yta,
exempelvis löpning eller crossfit.

Event

Ångströmsmästerskapen
Under året har fyra grenar i Ångströmsmästerskapen anordnats av
TD-sektionernas, Biologiska ämnesrådets, geologernas och GRUS
idrottsansvariga. Först hölls en innebandyturnering på Life arena som ES
vann. Däre�er var det fotbollsturnering på fotbollsplanen bredvid
Lundellska skolans idrottshall innan sommaren och e�er sommaren hölls
en volleybollturnering på Ångströms volleybollplaner.
Överraskningsgrenen var doppboll och den turnering hölls i november i
två separata hallar för att minimera tiden som som gruppspelet tog och
därmed också väntetid för de lag som spelat tidigt och gått vidare till
sluspel.

Paintball
Under året anordnades två tillfällen där FET-medlemmar kunde delta i
paintball spel. Under våren var det bara öppet för medlemmar i FET och
WAWE och e�eråt erbjöds grillad korv med bröd för alla som varit med
och spelat och även de som kände för att bara ta sig ut dit för grillmys i
det fina vårvädret. Paintballen gjordes tillsammans med AC Paintball.

Det andra tillfället var på hösten och gjordes tillsammans med X-, E- och
H-sektionen och kallade för Paintball HEXES. Det fanns 100 platser för
deltagare som fördelades jämnt mellan sektionerna och alla deltagande
fick också ett temaenligt märke. Alla platser fylldes inte men det var cirka
20 deltagande per sektion.

Padelturnering
På våren hölls en padelturnering för alla i ES med hjälp av City Padel som
skötte bokning av planer och spelschema. Vi spelade American style,
vilket innebär att alla möter alla och de som vunnit flest antal matcher när



alla mötts två gånger tar hem vinsten. Det var väldigt lyckat och priser
delades ut till vinnarna.

Beerpong
Den 15/9 arrangerades beerpong-turneringen fEStwEisse - chug IT på
Bridgens hus med IT- och E-sektionen. Temat var ‘Oktoberfest’ och även
sektionernas respektive Klubbverk var involverade vilket ökade
gemenskapen mellan föreningarnas styrelser och de olika posterna.

Eventet var väldigt uppskattat av FETs medlemmar då det var mycket
länge sedan sektionen anordnade en beerpong-turnering med andra
sektioner. Ett problem som uppstod var att det i vissa fall gick lång tid
mellan att ett lag spelade matcher, men det serverades enklare mat under
hela kvällen och överlag var stämningen mycket god.

Klättring
Den 9/12 arrangerades ett klättringstillfälle i Allis boulderinghall
tillsammans med W-sektionen. Det var gratis för alla deltagande och
väldigt uppskattat av de som deltog. Det fanns plats för 20 klättrande per
sektion och ES fyllda alla sina platser.

Utvärdering
Under året har det gått bra att arrangera träningar och det har varit
gynnsamt att göra det tillsammans med andra sektioner då det minskar
kostnaden och höjer antalet deltagande så att det blir lättare att få till bra
träningar. Träningsverket har också prövats men det har varit svårt att få
tydliga arbetsuppgi�er för alla involverade, vilket lett till att det mest
använts som ett bollplank för idéer och att hjälpa till med
informationsspridning. Mot slutet av året har träningsverket hållit i
veckovisa fysträningar som varit väldigt bra och känns som en nyttig
användning av träningsverket. Tyvärr har det ha� relativt låg närvaro
men det kan också bero på det kalla vädret.

Det är nog lättare att få större användning av träningsverket om större
evenemang arrangeras så att det finns mer att göra för träningsverkarna.
Det skulle också vara bra att ha en träningsverkare som är ansvarig för
sociala medier och liknande men då måste det också finnas en person
som är villig att ta på sig det ansvaret.



Information, kommunikation och
marknadsföring
Informationsansvarig ansvarar för att uppdatera föreningens hemsida
och tar fram mallar för dokument som styrelsen skriver.
Informationsansvarig har även hand om profilprodukter och föreningens
sociala medier.

Hemsidan

Under vårterminen 2023 publicerades den nya hemsidan gjord med wix,
den gamla hemsidan es.utn.se är nu även borttagen. På den nya hemsidan
finns nu information om föreningen och utbildningen
civilingenjörsprogrammet i energisystem, i nuläget uppdateras den av
sektionens informationsansvariga. Det finns planer till våren 2024 på att
fortsätta utveckla hemsidan med exempelvis en flik för sektionsrummet
och merch.

Profilprodukter

Under våren anordnades en märkes tävling där två märken skapades. Det
beställdes även in vattenflaskor som tyvärr blev lite feltryckta men har
ändå börjat säljas under hösten. Utöver detta har det även köpts in och
sålts pluntor samt beställts gamla märken som tagit slut. Till sist har
sektionen även delat ut ES tygkassar gratis till medlemmarna genom ett
samarbete med Hitachi som sponsrat dem.

Tyck för dryck

Tyck för dryck har varken genomförts under våren eller hösten i år.

Hemortsambassadör

Som hemortsambassadör åker man till sin gamla gymnasieskola och
berättar om hur det är att läsa på Teknik- och naturvetenskapliga
fakulteten (Teknat) och på sitt program. Detta arrangeras av Teknats
studentsamordnare och studenterna som åker får ekonomisk ersättning
samt betald resa. Studenterna får gå på ett informationsmöte där de får
mer information angående presentationen och vad de kan säga till
gymnasieeleverna, samt ett USB-minne med presentationen på. I år har
inte detta genomförts.



Pluggfika

Pluggfika är något som styrelsen anordnar en gång per termin för
medlemmarna i FET under tentaperioden. Detta anordnades både under
vår- och höstterminen i år och var väldigt uppskattat av medlemmarna..

Skuggning

Under vårterminen hade vi en person som skuggade en ES student under
en dag men det har inte skett under hösten.

Klassfotografering

På vårterminen skedde en klassfotografering på plats. Det var bra
uppslutning och väldigt kul att få se vilka som fortfarande går kvar. Under
höstterminen hade även styrelsen kontakt med Sveriges ingenjörer och
bestämde att vi ska vara med i deras fotobok som är en typ av skolkatalog
där de flesta sektioner ska vara med. Egentligen skulle detta ske under
hösten men blev framflyttat till mottagningen 2024 istället.

Ekonomi
Föreningens ekonomi har skötts av vice ordförande tillika ekonomisk
ansvariga. Arbetet har gått ut på att ta emot inbetalningar vid evenemang,
betala fakturor för detsamma samt att deklarera och göra årsbokslut. Det
har även varit vice ordförande tillika ekonomiskt ansvarig som ansvarat
för att söka bidrag så att föreningen får möjlighet att utföra evenemang
och andra studiesociala aktiviteter.

Samarbete
Föreningen ingår i en rad olika samarbeten. Föreningens främsta
samarbetspartners är energisystemprogrammet och UTN samt övriga
sektionsföreningar. Föreningen har även ett samarbete med Unga
Forskare.

Under verksamhetsåret 2023 undersökte styrelsen möjligheterna till att
inleda samarbete med fler parter, framförallt externa. Det fanns under
verksamhetsåret 2023 en stark drivkra� kring att skapa samarbete med
andra energilinjer runt om i landet för att främja ett kontaktnät med
energiingenjörer. På grund av svårigheter som uppdagades under den
inledande fasen av samarbetet har detta inte trätt i kra� ännu men
lärdomarna kommer att överlämnas till verksamhetsåret 2024.



Granskning
Styrelsens arbete har granskats och utvärderats av medlemmarna under
årets stormöten. De har då ha� stor möjlighet att påverka föreningens
arbete. Under verksamhetsårets gång har medlemmarna kunnat komma
med förslag till förändringar direkt till en av styrelseledamöterna.

Vid verksamhetsårets slut har arbetet redovisats i detta dokument.
Föreningens revisor har granskat föreningens ekonomiskt ansvarigas
arbete och läst igenom verksamhetsplanen. Under stormötet VT24
kommer revisorn berätta för föreningen hur verksamheten 2023 skötts.


